
Høringssvar vedr. Budget 2025-2028 5.D.2 – Campusstien – 
Trekroner -Risø 
 
Vi har med stor glæde læst ind i de kommende års budget og set, at der er en dobbeltrettet 
cykelsti på tegnebrættet, der skal gå fra Herregårdsvej v. Trekroner og til lyskrydset der 
forbinder A6 og Frederiksborgvej. Så altså langs Østre Ringvej.  
 
Det er virkelig noget vi bifalder, og bakker op om – og gerne så hurtigt som muligt. 
 
Vi har dog et par opmærksomheder til planen. 
Vi bor på Frederiksborgvej 350 sammen med flere andre familier, og her bor vi i alt 6 børn/unge 
i alderen 0-20 år, hvoraf flere af dem selv gerne vil kunne fragte sig selv i skole og på 
uddannelse om morgenen på cykel.  
Derudover er vi hver morgen vidne til mange cyklister der fragter sig selv mod Risø eller 
modsat og som forsøger at krydse A6 - noget der ofte ender i meget farlige situationer. Vi har 
været vidne til flere alvorlige uheld. Et enkelt der endte i et dødsfald. Vi har været i dialog med 
Liljeborgfonden (Frederiksborgvej 355) som har de samme oplevelser.  
 
Vi har derfor følgende opmærksomhedspunkter: 
 

• At cykelstien kan blive prioriteret i budgettet tidligere end 2028. (Førhen var det 
meningen at forbindelsen mellem Risø og Trekroner skulle laves i 2024, så 2027 og nu 
altså 2028 - Vi drømmer om den kommer så hurtigt som muligt) 

 
• At det tænkes ind i planerne at A6 skal kunne krydses sikkert for cyklister i begge 

retninger i krydset A6/Frederiksborgvej, nu da det er en dobbeltrettet cykelsti 
 

• At man samtidig overvejer om der kan laves en sikker overgang for cykler i T-krydset ved 
Koldekildevej. Gerne bare et simpelt set-up med en helle på den eksisterende 
spærreflade så cyklisterne ikke skal krydse 3 spor på een gang men kan tage den 1 og 2 
ad gangen. 

 
 
Venlig hilsen os alle på Frederiksborgvej 350 
 


